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Beste Retienaar,
Het einde van het jaar is in aantocht. Ook in Retie komt de feeststemming er weer aan en zal het 
weer gezellig vertoeven worden in ons dorp  dat altijd leeft. Met het vieren van Sinte-Mette werd 
deze feeststemming alvast goed ingezet. Net zoals de voorbije jaren, werden er dit jaar weer veel 
vuurhopen opgezet verspreid over heel Retie. Jullie kennen de traditie: gezellig bijbabbelen en 
genieten van een lekkere frisse pint, lekkere warme glühwein of opkikkerend jenevertje rond de 
vuurberg.

Helaas zijn er in deze periode ook minder vrolijke gebeurtenissen die ons zorgen baren zoals de 
vluchtelingenstroom en de terreurbedreiging die er momenteel heerst. Onze schepenen werken hard 
om in onze gemeente de vluchtelingenstroom in goede banen te leiden. Meer hierover lees je verder in 
deze folder. Beslissingen die federaal worden genomen, trachten wij samen met onze buurgemeentes 
op elkaar af te stemmen en samen door te voeren. N-VA staat voor ‘Denken, Durven, Doen’. Iets wat 
ook in Retie dient te gebeuren. Men moet knopen durven doorhakken waar we later de vruchten van 
kunnen en zullen plukken.

Naast al dit minder goede nieuws hebben wij ook de eer en het genoegen Ben Weyts te mogen ontvangen op onze nieuwjaarsreceptie 
die zal doorgaan op 05 februari 2016 in GC Den Dries. Ben Weyts zal ons om 20 uur te woord staan en ik nodig jullie allen graag uit 
om samen met ons het glas te heffen op het nieuwe jaar.

Nu laat ik verder in deze folder graag onze mandatarissen aan het woord. Zij zullen kort omschrijven waar N-VA Retie momenteel 
mee bezig is en waar we voor gaan.

Ik wens jullie alvast warme en gezellige feestdagen toe. Dat het nieuwe jaar rijk mag zijn aan mooie dagen met veel liefde en 
voorspoed.

Bruno Van Hecke
Voorzitter N-VA Retie

Bruno Van Hecke

‘Retie stopt met roken’
Na het succes van ‘Retie stopt met roken’ begin dit jaar, willen we ook in 2016 de mensen weer de kans 
geven om samen te stoppen met roken.

De cijfers van Retie van het afgelopen jaar tonen aan dat vooral de deelnemers aan de groepssessies het beste resultaat 
behaalden. Zo is er nl. 77% van zij die deelnamen aan deze groepssessies, na 5 maanden nog steeds gestopt met roken. 
Van zij die het individueel probeerden, is 29% na 5 maanden nog rookvrij.

Op woensdag 13 januari om 20 uur zijn alle geïnteresseerden welkom in Den Dries voor de nieuwe infosessie. Onze 
tabakologe Els Bosch overloopt hier de verschillende mogelijkheden om te stoppen met roken en indien gewenst kan 
men ook direct inschrijven voor de groepssessies of kiezen voor een andere vorm van begeleiding.

Deelnemen is gratis en ook de mensen die vorig jaar al hebben meegedaan maar terug zijn hervallen, nemen we graag 
terug mee aan boord. Kom daarom zeker eens vrijblijvend luisteren of neem al eens een kijkje op 
www.retiestoptmetroken.be
Je kunt je hier ook alvast aanmelden voor de infosessie.
De groepssessies onder leiding van een tabacologe. Misschien het moment om het ook eens te proberen. We houden 
jullie in ieder geval op de hoogte wanneer er juist gestart wordt.

Kristel Pelckmans - schepen van Gezondheid
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• Vanaf november 2015 is de onderhoudsplicht van kinderen ten overstaan van hun ouders bij opname 
in een woonzorgcentrum terug ingevoerd in onze gemeente. N-VA Retie wil hiermee de familiale 
solidariteit onderstrepen. Familiale solidariteit is een algemeen basisprincipe dat we terugvinden in het 
Burgerlijk Wetboek. Rechten en plichten zijn aan elkaar gekoppeld. Dit geeft een evenwicht. Wanneer 
we de onderhoudsplicht volledig doorschuiven naar de overheid komt dit algemeen basisprincipe op 
de helling te staan. Gezien de vraag naar zorg voor ouderen zal toenemen en de actieve bevolking zal 
verminderen, zullen de kosten stijgen. Deze kosten hebben een financiële consequentie voor het OCMW. 
Dat het OCMW deze kosten volledig op zich neemt is onverantwoord.Door het terug invoeren van de 
onderhoudsplicht wensen we misbruik te voorkomen. Samen met onze omliggende buurgemeenten 
(Mol, Balen en Dessel) hebben we een uniforme aanpak rond plaatsing van bejaarden opgemaakt.

• Vanaf 01 januari 2016 zal er geen buurtrestaurant meer ingericht worden voor kansarmen in onze 
gemeente wegens te weinig gebruikers. Men kan altijd nog terecht in de restaurants van Balen en Mol.

• Ook het OCMW speelt een belangrijke rol in de asielcrisis binnen onze gemeente; het OCMW werkt 
samen met het privé initiatief De Linde op ons grondgebied. Het OCMW heeft een coördinerende en 
ondersteunende functie. Het is de privé-partner die een begeleiding moet bieden die van voldoende 
kwaliteit is zowel tijdens de opvang als bij het verlaten daarvan. Er is een subsidieaanvraag rond 
integratie van personen met een buitenlandse herkomst lopende. Dit is een samenwerking met de cluster 
Balen-Dessel-Mol en Retie die gericht is op onthaal en samenleven in diversiteit.

• Het OCMW vangt zelf ook vluchtelingen op via het Lokaal Opvang Initiatief (LOI). Fedasil betaalt een 
LOI-toelage en het OCMW biedt materiële opvang. Wanneer er een erkenning volgt van de vluchteling 
moeten ze een andere woning zoeken en maken ze plaats voor nieuwe mensen. Wanneer er geen 
erkenning volgt, moeten ze terug naar hun land van herkomst. Buiten de opvangfunctie heeft het 
OCMW de taak om mee in te staan voor de integratie van asielzoekers, met een positieve beslissing, in 
onze samenleving.

Ann De Vos
OCMW-Raadslid
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Opening nieuwe kinderopvang
Eindelijk is het dan zover. De verbouwingswerken van de 
kinderopvang zijn afgerond en men is volop bezig met de inrichting 
ervan. In de kerstvakantie heeft de begeleiding de tijd om de nodige 
spullen te verhuizen en het gebouw in te richten tot een warme 
thuis voor de vele kinderen.

Maandag 4 januari kan de opvang voor de eerste keer van start 
gaan op haar nieuwe locatie in de Kerkhofstraat, naast het OCMW 
gebouw.

De officiële opening van het nieuwe gebouw gaat door op zaterdag 
23 januari vanaf 11 uur.

Kristel Pelckmans - schepen van Gezin
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Vluchtelingen in vakantiecentrum De Linde: de feiten ...

FEIT 1
  
Consortium Corsendonck (De Linde) – G4S heeft 125 opvangplaatsen voorzien voor vluchtelingen in Retie. 
Deze gehele organisatie is dus in handen van een privéfirma en wordt dus NIET georganiseerd door de 
gemeente Retie.

FEIT 2
 
Asielzoekers, personen die dus een aanvraag hebben ingediend om als vluchteling te worden erkend, krijgen 
tijdens de loop van de asielprocedure GEEN geld. Zij hebben enkel recht op materiële opvang. 
BED–BAD–BROOD (= maaltijdcheque + 7,4 euro zakgeld per week … dit wordt allemaal door Consortium 
Corsendonck (De Linde) – G4S voorzien en NIET door de gemeente Retie).

Lees verder  >>>
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Vluchtelingen in vakantiecentrum De Linde: de feiten...

FEIT 3

Elk kind in België is schoolplichtig. Dus ook de kinderen die in De Linde verblijven. Gemeentelijke 
Basisschool Retie (afdeling centrum) zal 13 kinderen school laten lopen: 8 lagere schoolkinderen en 5  
kleuters. Vrije Basisschool Trap Op zal 8 vluchtelingen kinderen school laten lopen; 7 lagere schoolkinderen 
en 1 kleuter.  
Tijdens een overleg met Fedasil, schepen onderwijs Thomas Wynants, consortium Corsendonk-G4S en 
met de Retiese scholen werd een spreiding van de vluchtelingenkinderen over de verschillende scholen 
afgesproken. Hierbij werd rekening gehouden met de grootte van de klasgroepen alsook indeling per 
familie. Ook werd er een maximum aantal vluchtelingen per school afgesproken. 

Een school die anderstalige nieuwkomers opvangt, krijgt hiervoor extra middelen van de overheid. Deze 
wendt GBR aan om een extra leerkracht aan te nemen die de zorg voor deze kwetsbare kinderen mee 
opneemt. Er worden dus GEEN extra gemeentelijke gelden aangesproken! 

Het decreet Basisonderwijs bepaalt dat scholen moeten werken aan taalverwerving en sociale integratie. 
Vandaar dat GBR ervoor kiest om de kinderen op een ‘semi-geïntegreerde’ manier op te vangen: gedeeltelijk 
in de eigen klas samen met leeftijdsgenootjes en gedeeltelijk in de onthaalklas met lotgenootjes.

FEIT 4

Wij willen NIET dat er ‘s nachts nog asielzoekers rondhangen in onze straten. Vandaar dat we beslisten een 
avondklok in te voeren (samen met bijvoorbeeld Arendonk). Met deze maatregel willen we de nachtrust 
van de omwonenden waarborgen. Voor Retie is volgende regel van toepassing: ‘in het huishoudelijk 
reglement van de Linde is opgenomen dat alle asielzoekers vanaf 22u00 terug aanwezig moeten zijn in het 
opvangcentrum’. (Via een speciale aanvraag is hierin wel een uitzondering mogelijk).

FEIT 5

Politiezone KeNO (Politie Kempen Noord-Oost: Arendonk, Ravels en Retie) krijgt op deze moment 
ondersteuning van 2 extra mankrachten van het CIK in Antwerpen. Het Interventiekorps (CIK) is de niet-
gespecialiseerde interventiereserve van de Belgische Federale Politie. Het is een federale reserve interventie-
eenheid die in eerste instantie operaties en prioriteiten van nationaal belang behandelt en in tweede instantie 
steun verleent op lokaal niveau. Deze 2 mankrachten zullen dus ook in Retie De Linde van nabij opvolgen!

Vragen of opmerkingen? thomas.wynants@retie.be

Thomas Wynants, schepen onderwijs 

Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

n De heer  n Mevrouw       

Naam:                                 Voornaam: 

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:       /       /

n Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

n Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen.
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DENKEN.DURVEN.DOEN.

N-VA IS DE STILSTAND MEER DAN BEU

“Confederalisme is dé sleutel voor een beter beleid”

HET KAN ANDERS
De N-VA gelooft dat het anders kan. De N-VA wil
niet ‘splitsen om te splitsen’. Maar we moeten wel
dringend een nieuwe weg inslaan. 

Want op het Belgische niveau lukt het al lang niet meer. Het is tijd dat Vlamingen en Franstaligen zelf, 
op eigen kracht, hun toekomst uitstippelen. En dat ze samen bekijken wat ze nog samen willen doen.

WE MOETEN VOORUIT
Ben Weyts, ondervoorzitter van de N-VA: “De N-VA wil de sfeer van moedeloosheid doorbreken in de
Belgische politiek, de mentaliteit van ‘meer zit er niet in’. Na decennia van stilstand, móeten we vooruit. 
En we kúnnen vooruit als we onze eigen problemen aanpakken met onze eigen
oplossingen en onze eigen centen. Dát is waar confederalisme over gaat.”

De Vlamingen zijn het fatalisme van 
de regering-Di Rupo beu. 

Meer dan terecht.
Want u wil dat het vooruitgaat. 

U wil een beter beleid:
minder belastingen, de pensioenen hervormen, 

werken lonend maken, een betaalbare
gezondheidszorg, ondernemen stimuleren ...

Dat zijn de paden die we moeten 
bewandelen om te groeien! Maar helaas: 

dat zijn de paden die de federale 
regering blokkeert.

Ben Weyts: 
“Confederalisme 
is de enige weg die 
naar verandering leidt.”
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Ben Weyts
• N-VA-ondervoorzitter en

volksvertegenwoordiger
• 43 jaar, woont in Beersel
• studeerde politieke 

wetenschappen in Gent
• gehuwd met Marijke, 

papa van Floor en Gust
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